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Kommunstyrelsen 

 

 

Justerandes sign   

 

Tid och plats Tisdagen den 12 januari 2016 kl. 8.00 - 12.30 

Sammanträdesrum Bolmen, Olofsgatan 9 i Ljungby 

Beslutande Magnus Gunnarsson (M), ordförande 

Carina Bengtsson (C) 

Caroline Holmqvist Henrysson (S), ersättare för Anne Karlsson (S) 

Ann-Charlotte Wiesel (M) 

Jan Sahlin (M) 

Irene Olofsson (C) 

Lars Solling (L) 

Conny Simonsson (S) 

Magnus Carlsson (S) 

Håkan Bengtsson (S) 

Matija Rafaj (S), ersättare för Gun Lindell (S) 

Kerstin Wiréhn (V) 

Jan Lorentzson (SD) 

Christer Henriksson (KD) 

Roland Johansson (ALT) 
 
Övriga 
deltagande 

 

Lars-Ove Johansson (C), ej tjänstgörande ersättare 

Christer Ivarsson (MP), ej tjänstgörande ersättare 

Jonna Nielsen (ALT), ej tjänstgörande ersättare 

Roland Eiman, kommunchef 

Eva-Marie Norén Holgersson, sekreterare 

Jan Bernhardsson, teknisk chef, § 2-4, 19 

Maritha Davidsson, projekteringsledare, § 2 

Per-Olov Almqvist, exploateringschef, § 3 

Mariana Axelsson, kostchef, § 4 

Mikael Johansson, kvalitetsstrateg, § 5 

Gabriella Olofsson, ekonomistrateg, § 6 

Ing-Marie Byström, kultur- och fritidschef, §§ 10-12 

Magnus Johansson, ekonomichef, §§ 13-14 

Katrin Persson, informationslogistiker, § 15 

Christofer Konnéus, personalspecialist, §§ 16-18 

Trond Strangstadstuen, fastighetsförvaltare, § 19 

Lena Stävmo, VD Destination Småland, § 24 

Simon Aronsson, controller, § 24 

Lennart Dahlberg, stadsarkitekt, § 24 
Åhörare 1 

Justerare Christer Henriksson 

Justeringens  
tid och plats Torsdagen den 14 januari 2015 kl. 10.00, kansliavdelningen. 
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Paragrafer 1-26   

  

Sekreterare Eva-Marie Norén Holgersson 

  

Ordförande Magnus Gunnarsson 
  

Justerare Christer Henriksson 
  

 
 ANSLAG/BEVIS 

Protokollet är nu justerat. Justeringen har offentliggjorts på Ljungby 

kommuns anslagstavla 

Nämnd/styrelse Kommunstyrelsen 

Sammanträdesdatum 12 januari 2016 

Överklagningstid 15 januari – 5 februari 2015 

Anslaget nedtaget 8 februari 2015 

Förvaringsplats 
för protokollet Kansliavdelningen, Olofsgatan 9, 341 83 Ljungby 

  

Underskrift Lena Karlsson 
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Ks § 1      

 

 

Fastställande av dagordning 
 
Beslut 
Informationsärende nr 25 Redovisning av utredningen om möjligheterna att 

förenkla eller ta bort biståndsbedömningen när det gäller särskilt boende utgår 

och tas upp vid ett senare tillfälle. 
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Ks § 2  Ks2015/0426 318 

 

 

Ändrade regler för årligt driftbidrag och särskilt bidrag till 
statsbidragsberättigade enskilda vägar 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar att de kommunala 

bidragsreglerna ändras enligt följande: 

 

• Årligt driftbidrag lämnas med en sådan procent att kommunbidragen inte 

överstiger 2 300 000 kronor. 

(Anm. 2 300 000 gäller för 2016, därefter indexregleras summan.) 

 

• Särskilt driftbidrag lämnas med 15 procent av den statsbidragsgrundande 

kostnaden. Stat- och kommunbidragen tillsammans får dock inte 

överstiga 85 procent av den statsbidragsgrundande kostnaden. 

 

De ändrade bidragsreglerna ska gälla från 2016-02-01 och därefter indexregleras 

enligt KPI. 

 

I övrigt är regelverket för bidrag för statsbidragsberättigade vägar oförändrat, 

enligt KF 2010-12-10, § 138. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Trafikverket har beslutat att förändra de statsbidragsgrundande 

underhållskostnaderna för rubricerade vägar, denna förändring genomförs under 

en 3-års period med början 2014 (utbetalning 2015), för Ljungby kommuns del 

innebär det att de flesta av kommunens enskilda vägar får en högre 

statsbidragsgrundande underhållskostnad. För att klara sin budget har 

Trafikverket sänkt sin bidragsprocent till de enskilda vägarna. Detta innebär att 

kommunen behöver se över sitt regelverk.  

 

Kommunala och statliga bidrag till rubricerade vägar beräknas på de av 

Trafikverket beräknade underhållskostnaderna. Bidrag lämnas dels som ett årligt 

driftbidrag till de löpande vägunderhållet och dels som ett särskilt driftbidrag till 

större förbättringsarbeten. Årligt driftsbidrag lämnas ut till samtliga vägar och 

särskilt driftsbidrag till ett mindre antal vägar efter Trafikverkets särskilda 

behovsprövning. 

 

Tekniska förvaltningen överlämnar den 6 oktober 2015 fem alternativ till beslut 

till tekniska nämnden för vidare förslag till kommunfullmäktige att besluta om.  
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Tekniska nämnden föreslår att kommunfullmäktige beslutar att de kommunala 

bidragsreglerna ändras enligt följande (alternativ fem): 

 

• Årligt driftbidrag lämnas med en sådan procent att kommunbidragen inte 

överstiger 2 300 000 kronor. 

(Anm. 2 300 000 gäller för 2016 därefter indexregleras summan.) 

 

• Särskilt driftbidrag lämnas med 15 % av den statsbidragsgrundande 

kostnaden. Stat- och kommunbidragen tillsammans får dock inte 

överstiga 85 % av den statsbidragsgrundande kostnaden. 

 

Detta alternativ ryms inom budgetramen, 2 715 000 kr för år 2016. 

 

De ändrade bidragsreglerna ska gälla från 2016-01-01 och därefter 

indexregleras enligt KPI. 

 

I övrigt är regelverket för bidrag för statsbidragsberättigade vägar 

oförändrat, enligt KF 2010-12-10, § 138. 

 

 
Beslutsunderlag 
Tekniska förvaltningens tjänsteskrivelse daterad 2015-10-16. 

Tekniska nämndens yttrande 2015-12-08 § 111. 

 

Yrkanden 
Jan Lorentzson (SD) yrkar procenttaket ska ligga kvar på 85 procent. 

 

Carina Bengtsson (C) och Roland Johansson (ALT) yrkar bifall till tekniska 

nämndens förslag till beslut. 

 

Beslutsordning 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt Jan Lorentzsons (SD) 

yrkande eller enligt tekniska nämndens förslag till beslut och finner att 

kommunstyrelsen beslutar enligt tekniska nämndens förslag till beslut. 
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Ks § 3  Ks2015/0030 250 

 

Svar på motion om Bråna Gård 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar att motionen anses 

besvarad. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Matija Rafaj (S) yrkar i en motion inlämnad i januari 2015 att kommunen 

säljer de delar av Bråna gård som det inte finns något intresse av att äga.   

Tekniska förvaltningen redogör den 2 november 2015 för förvärv av Bråna gård: 

Bråna gård, som vid förvärvet bestod av flera registerfastigheter, förvärvades 

dels för att de låg i anslutning till Agunnaryds tätort men också på grund av 

övriga nyttigheter som fanns på fastigheterna. Vattentäkten till Agunnaryd är 

belägen invid det förvärvade området samtidigt som stora delar av 

vattenskyddsområdet ligger inom förvärvsområdet. På fastigheterna är också 

skjutbanan, del av fotbollsplanen och brandstationen belägna. Inom området 

finns också tre detaljplanelagda bostadstomter. Sammantaget genomfördes 

förvärvet för att säkerställa mark för den framtida utbyggnaden av Agunnaryd.  

Efter förvärvet fick Sockenrådet i Agunnaryd möjlighet att komma med 

synpunkter på hur byggnaderna på fastigheterna skulle kunna användas. 

Sockenrådet meddelade under hösten 2014 att man inte hade några anspråk på 

hur dessa kunde användas. Därför uppdrog dåvarande tekniska utskottet till 

tekniska förvaltningen att gå ut med en försäljning av byggnaderna på Bråna 

gård.  

Fastighetsmäklare upphandlades under våren 2015 och denne har gått ut med ett 

försäljningsunderlag där man som köpare kan lämna anbud på 

bostadsbyggnaderna på fastigheten, men också på den befintliga ladugården. 

Anbuden på byggnaderna skall vara inlämnade under november månad 2015. En 

avyttring pågår sålunda av de byggnader med vidhörande mark som inte behövs. 

Återstoden av Bråna gård bedömer tekniska förvaltningen vara till nytta för att 

kunna säkerställa ortens framtida utbyggnad. 

Tekniska nämnden föreslår att kommunfullmäktige beslutar att motionen anses 

besvarad. 

 
Beslutsunderlag 
Tekniska förvaltningens tjänsteskrivelse daterat 2015-11-02. 
Tekniska nämndens yttrande 2015-12-08 § 112 
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Ks § 4  Ks2015/0008 390 

 

Svar på motion om att köpa närproducerad och ekologisk 
mat 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige avslår motionen, då den 

föreslagna prioriteringen gällande inköp inte kan uppfyllas enligt lagen om 

offentlig upphandling.  

 

Sammanfattning av ärendet 
Martina Ericsson (SD) har lämnat in en motion om prioriteringsordning vid 

inköp av livsmedel. Prioriteringen som föreslås är; närproducerad ekologisk 

mat, svensk ekologisk mat, svensk konventionellt producerad mat i första 

hand odlad i våra närområden, ekologisk mat från utlandet samt 

konventionellt producerad mat från utlandet. Ericsson (SD) anger som skäl 

att prioriteringen gynnar den biologiska mångfalden och våra närområden. 

 
Alla inköp i offentlig verksamhet lyder under och regleras i lagen om 

offentlig upphandling. Enligt LOU är det inte tillåtet att ställa krav på 

svensk och/eller närproducerad mat eftersom andra länder i EU då 

diskrimineras. Det är däremot tillåtet att ställa krav på ekologiska livsmedel 

vid upphandling.  

 

Tekniska förvaltningen skriver att Ljungby kommun samverkar med övriga 

kommuner i länet och det finns en tydlig viljeinriktning om att svenska och 

närproducerade livsmedel är viktiga av flera skäl. I avtalet finns både 

svenska, närproducerade och ekologiska produkter med. Utifrån budget och 

ekologiska mål är det så förvaltningen i möjligaste mån gör sina inköp.  

 

Om inköpen uteslutande skulle följas efter föreslagna prioriteringar menar 

kostavdelningen att inköpsvalen skulle vara väldigt begränsade och 

kostsamma. Kommunen har ett ekologiskt mål vilket kostavdelningen 

strävar mot, men också med andra mål kring miljö och etik som 

säsongsanpassning av frukt & grönt, minskat matsvinn, Fairtrade inköp 

med mera. 

 

Tekniska nämnden föreslår att kommunfullmäktige avslår den föreslagna 

prioriteringen gällande inköp då denna inte kan uppfyllas enligt lagen om 

offentlig upphandling.  

 

Beslutsunderlag 
Tekniska förvaltningens tjänsteskrivelse daterad 2015-10-20. 

Tekniska nämndens yttrande 2015-11-16 § 97. 
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Ks § 5  Ks2015/0235 735 

 

 

Svar på motion om Ljungberga 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige avslår motionen. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Sverigedemokraterna i en motion den 7 juli 2015 att Ljungberga behålls i sin 

nuvarande form och för övrigt i samråd med Region Kronoberg som en 

mellanvårdsavdelning för de personer som är på väg att skrivas ut från 

sjukvården. 

 

Socialförvaltningen framför i ett yttrande att det finns en överenskommelse 

mellan Region Kronoberg och kommunerna i länet. Denna överenskommelse 

innebär att Region Kronoberg har ansvaret för den enskilde till den är 

medicinskt färdigbehandlad och sedan tar kommunen över ansvaret.  

 

Detta innebär att de som inte är medicinskt färdigbehandlade inte ska skickas 

hem utan de ska vara kvar inom slutenvården. Om kommunen inte klarar av att 

tillfredsställa vårdbehovet i hemmiljön finns redan idag möjligheten att erbjuda 

korttidsplatser exempelvis på Ljungberga. Det är viktigt att både regionen och 

kommunen tar sitt ansvar och erbjuder vård och stöd enligt den 

överenskommelse som finns. 

 

Socialnämnden föreslår kommunfullmäktige att avslå motionen. 

 

Beslutsunderlag 
Socialförvaltningens tjänsteskrivelse 2015-09-21. 

Socialnämndens yttrande 2015-12-16 § 95. 

 

Yrkanden 
Carina Bengtsson (C) yrkar bifall till socialnämndens förslag till beslut. 

 

Roland Johansson (ALT) och Jan Lorentzson (SD) yrkar bifall till motionen. 

 
Beslutsordning 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt socialnämndens förslag 

till beslut eller enligt Roland Johanssons (ALT) med flera yrkande. Ordföranden 

finner att kommunstyrelsen beslutar enligt socialnämndens förslag till beslut. 
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Ks § 6  Ks2015/0443 706 

 

 

Höjd taxa för kost på korttidsboende 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar att höja avgiften för 

kost per dygn på korttidsplats till 1/30 av måltidsabonnemanget för mat på 

särskilt boende, det vill säga 118 kronor enligt 2015 års taxa, med årlig 

uppräkning enligt index. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Socialnämndens arbetsutskott har gett förvaltningen i uppdrag att se över rutiner 

och debitering av korttidsplats, med anledning av en förfrågan om vilka dagar 

som ska faktureras. 

 

Socialnämnden beslutar 2015-11-25 att avgift för korttidsplats ska debiteras från 

och med ankomstdag. Avresedag är avgiftsfri. Beslutet gäller från och med den 

1 januari 2016. 

 

Socialnämnden föreslår kommunfullmäktige att höja avgiften för kost per dygn 

på korttidsplats till 1/30 av måltidsabonnemanget för mat på särskilt boende det 

vill säga 118 kronor enligt 2015 års taxa med årlig uppräkning enligt index. 

 

Beslutsunderlag 
Socialförvaltningens tjänsteskrivelse 2015-11-16. 

Socialnämndens yttrande 2015-11-25 § 82. 
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Ks § 7  Ks2015/0068 150 

 

 

Svar på motion om konsumentfrågor i skolan 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att avslå motionen med 

anledning av att sådan undervisning redan bedrivs både i grundskola och på 

gymnasiet. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Alternativet har i en motion föreslagit att Ljungby kommun fattar beslut om 

ökad kunskap gällande konsumentfrågor i våra skolor, så att eleverna på ett 

tidigt stadium får lära sig detta och inte hamnar i skuldfällan.  

 

I ett yttrande över motionen skriver barn- och utbildningsförvaltningen att sådan 

undervisning redan bedrivs i både grundskola och på gymnasiet och föreslår 

därför att barn- och utbildningsnämnden föreslår att motionen avslås.  

 

Barn- och utbildningsnämnden föreslår kommunfullmäktige att avslå motionen 

med anledning av att sådan undervisning redan bedrivs både i grundskola och på 

gymnasiet.  

 

Beslutsunderlag 
Barn- och utbildningsförvaltningens tjänsteskrivelse 2015-11-20. 

Barn- och utbildningsnämndens yttrande 2015-12-16 § 172. 

 

Yrkanden 
Roland Johansson (ALT) och Jan Lorentzson (SD) yrkar bifall till motionen. 

 

Beslutsordning 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt barn- och 

utbildningsnämndens förslag till beslut eller enligt Roland Johanssons (ALT) 

med flera yrkande. Ordföranden finner att kommunstyrelsen beslutar enligt 

barn- och utbildningsnämndens förslag till beslut. 

 

Omröstningsresultat 
Omröstning begärs och genomförs medföljande omröstningsordning: 

Js-röst för barn- och utbildningsnämndens förslag till beslut och  

Nej-röst för Roland Johanssons (ALT) med flera yrkande. 

 

Omröstningen resulterar i 13 ja-röster och 2 nej-röster. 
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Magnus Gunnarsson (M) Ja  

Ann-Charlotte Wiesel (M) Ja  

Jan Sahlin (M) Ja  

Carina Bengtsson (C) Ja  

Irene Olofsson (C) Ja  

Lars Solling (FP) Ja  

Caroline Holmqvist Henrysson 

(S) 

Ja  

Conny Simonsson (S) Ja  

Magnus Carlsson (S) Ja  

Håkan Bengtsson (S) Ja  

Matija Rafaj (S) Ja  

Kerstin Wiréhn (V) Ja  

Jan Lorentzson (SD)  Nej 

Christer Henriksson (KD) Ja  

Roland Johansson (ALT)  Nej 

Resultat 13 2 

 

 

Kommunstyrelsen har därmed beslutat enligt barn- och utbildningsnämndens 

förslag till beslut.  
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Ks § 8  Ks2015/0069 611   

 

 

Svar på motion om att Ljungby kommuns högstadieelever 
gör studieresa till förintelseläger 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att avslå motionen. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Marie Åberg Johansson (S) och Kerstin Wiréhn (V) har lämnat en motion i vilken 

de yrkar att Ljungby kommun utifrån gällande reglemente arbetar fram en konkret 

handlings-, arbets- och tidsplan för arbetet mot mobbning, rasism och 

främlingsfientlighet. Planen ska innefatta en avgiftsfri studieresa till ett 

koncentrationsläger.  

 

Barn- och utbildningsnämnden antog den 26 augusti 2015 § 108 en 

tjänsteskrivelse till kommunstyrelsen som svar på motionen.  

Kommunstyrelsens arbetsutskott återremitterade ärendet den 27 oktober 2015 

för att få mer bakgrundsinformation och ett tydligare förslag till beslut. 

 

I ett nytt yttrande över motionen daterat 2015-11-13 skriver förvaltningen att det 

ingår i varje rektors ansvar att utforma en plan för skolans arbete mot 

diskriminering, kränkningar och rasism. Detta kräver att varje enhet har ett 

ständigt pågående värdegrundsarbete. Hur man genomför detta ingår i rektors 

uppdrag.  

 

Barn- och utbildningsnämnden föreslår kommunfullmäktige att avslå motionen.  

 

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut om återremiss 2015-10-27 § 103. 

Barn- och utbildningsnämndens yttrande 2015-12-16 § 170. 

Barn- och utbildningsförvaltningens tjänsteskrivelse 2015-11-13. 

Barn- och utbildningsförvaltningens konsekvensanalys 2015-11-13. 

 

Yrkanden 
Roland Johansson (ALT) yrkar avslag på motionen enligt barn- och 

utbildningsnämndens förslag till beslut. Ann-Charlotte Wiesel (M) yrkar bifall 

till barn- och utbildningsnämndens förslag till beslut. 
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Ks § 9  Ks2015/0463 003 

 

 

Revidering av barn- och utbildningsnämndens reglemente 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att fastställa ändringen i 

reglementet för barn- och utbildningsnämnden, med tillägget att ansvar för 

skolskjutsar läggs till barn- och utbildningsnämndens reglemente samtidigt som 

det utgår från kommunstyrelsens reglemente. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Barn- och utbildningsnämndens reglemente behöver kompletteras avseende den 

medicinska och psykologiska delen av elevhälsan. Barn- och 

utbildningsnämnden ansvarar för att fullgöra de uppgifter som ankommer på 

vårdgivaren för den medicinska och psykologiska delen av elevhälsan i 

kommunal förskoleklass, grundskola, grundsärskola, gymnasieskola, 

gymnasiesärskola. 

 

Förvaltningen föreslår att följande stycke införs i reglementet:  

Nämnden fullgör de uppgifter som ankommer på vårdgivaren för den 

medicinska och psykologiska delen av elevhälsan i kommunal förskoleklass, 

grundskola, grundsärskola, gymnasieskola och gymnasiesärskola. 

 

Barn- och utbildningsnämnden föreslår att kommunfullmäktige fastställer 

ändringen i reglementet för barn- och utbildningsnämnden enligt förslag. 

 

Beslutsunderlag 
Barn- och utbildningsnämndens yttrande 2015-12-16 § 167. 

Barn- och utbildningsförvaltningens tjänsteskrivelse 2015-11-19. 
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Ks § 10  Ks2015/0090 800   

 

 

Svar på motion om att införa kontaktpolitiker i kultur- och 
fritidsnämndens verksamheter 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige anser motionen bifallen med 

hänvisning till kultur- och fritidsnämndens beslut att införa kontaktpolitiker. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Matija Rafaj (S) yrkar i en motion att kontaktpolitiker införs i kultur- och 

fritidsnämndens olika verksamheter. Motionären hänvisar till 

kontaktpolitikersystemet i barn- och utbildningsnämnden.  

 

I ”Rutin för tillsynsbesök i barn- och utbildningsförvaltningens verksamhet 

i Ljungby kommun” framgår att syftet med tillsynsbesök som görs av 

kontaktpolitiker är att skapa en vi-känsla inom verksamheten, följa upp 

måluppfyllelse och kvalitet, vara stöd för utveckling, samt på ledningsnivå 

öka kunskapen om verksamheten. Besöken resulterar i en rapport som 

redovisas till barn- och utbildningsnämnden. Rapporten är en del i 

verksamheternas kvalitetsarbete under det kommande året och som 

redovisas vid nästa tillsynsbesök. 

 

Kultur- och fritidsförvaltningen har sju verksamhetsområden med 70 

årsarbetare. Kultur- och fritidsnämnden får av chefer och medarbetare 

årligen redovisat arbetet med målen, handlingsplaner och aktiviteter. Vid 

varje nämndsammanträde är verksamhetscheferna närvarande och kan 

direkt svara eller ge information om det som efterfrågas. Det som saknas är 

förtroendevaldas direkta kontakt med medarbetarena ute i verksamheterna. 

En tänkbar struktur med perspektiv på helheten är att ledamöterna i 

presidiet besöker verksamheterna i förvaltningen enligt barn- och 

utbildningsnämndens modell. 

 

Kultur- och fritidsnämnden beslutar den 16 november 2015 att införa 

kontaktpolitiker i kultur- och fritidsnämndes verksamhet. De anser därmed att 

motionen är därmed bifallen. 

 

Beslutsunderlag 
Kultur- och fritidsförvaltningens tjänsteskrivelse 2015-10-23. 

Kultur- och fritidsnämndens yttrande 2015-11-16 § 136. 

 

Yrkanden 
Matija Rafaj (S) yrkar bifall till kultur- och fritidsnämndens förslag till beslut. 
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Ks § 11  Ks2015/0099 131 

 

 

Svar på motion om förbättrad integration 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige anser motionen besvarad. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Kerstin Wiréhn (V) yrkar i en motion att kultur- och fritidsnämnden får i 

uppdrag att föreslå åtgärder som kan stimulera och stödja föreningarna att 

medverka i integrationen av invandrare och på så sätt få tillskott av fler 

aktiva medlemmar. 

 

Kultur- och fritidsförvaltningen skriver i ett tjänsteyttrande att kommunen 

får ersättning med ett schablonbelopp som fastställs varje år. 

Schablonbeloppet ska täcka kostnader för etableringsinsatser för nyanlända 

personer. För år 2015 innebär det ca 480 000 kr för kultur- och 

fritidsnämndens integrationsarbete. 

 

Hösten 2015 bjöds samtliga föreningar i Ljungby kommun in till en förenings-

träff i syfte att förbättra integrationsarbetet i kommunen och i föreningarna. 

Sammanfattningsvis framkom följande möjligheter och önskan om hjälp: 

tolkhjälp, samordning, informationsspridning/material, lokaler/utrustning, jobb i 

olika föreningar, prova-på-dag/idrottsskola för nyanlända, fadderverksamhet/ 

kontaktperson/mentorskap, språkhjälp, föreningssamordnare, gemenskap.  

 

Kultur- och fritidsnämnden har som syfte med sin verksamhet att bidra till 

kommuninvånarnas hälsa och välbefinnande genom att lotsa till föreningsliv, 

upplevelser, kreativt skapande och motion. Genom att möjliggöra och 

uppmuntra till kontakt och relationsskapande verksamhet, samt att lotsa till 

upplevelser i föreningslivet stärker vi social gemenskap, språkträning, 

kulturutbyte, etablering i det svenska samhället och anpassning för samhället 

med nya kommuninvånare.  

 

För att möjliggöra ovanstående inriktning behöver kultur- och 

fritidsförvaltningen förstärka med 0,5 årsarbetare som integrationspedagog. 

Pedagogen har som uppgift att tillsammans med en förening eller ideell 

organisation arbeta med mentorskap/medvandrarskap/ kompisskap. Mentorskap-

paren ska erbjudas prova på aktiviteter i föreningslivet. Integrationspedagogen 

uppmuntrar föreningarna till att erbjuda prova-på aktiviteter och samordnar 

aktiviteterna. Var eller varannan vecka ska aktiviteter erbjudas. Föreningarna 
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erbjuds ett ekonomiskt stöd om 50 kr per person (100 kr per par) och 

aktivitetstillfälle. 

 

Pedagogen ska också stötta verksamheterna i kultur- och fritidsförvaltningen i 

integrationsarbetet.  

 

Kultur- och fritidsnämnden beslutar den 14 december 2015 att anställa en 

integrationspedagog (0,5 årsarbetare med tillfällig anställning) samt att ställa sig 

bakom förvaltningschefens förslag till integrationsarbete 2015-2016.  

 

Beslutsunderlag 
Kultur- och fritidsnämndens yttrande 2015-12-14 § 152. 

 

Yrkanden 
Carina Bengtsson (C) yrkar att kommunstyrelsen föreslår att 

kommunfullmäktige anser motionen besvarad. 

 

Kerstin Wiréhn (V) och Conny Simonsson (S) yrkar att motionen anses bifallen. 

 

Beslutsordning 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar att föreslå att motionen anses 

besvarad enligt Carina Bengtssons (C) yrkande eller bifallen enligt Kerstin 

Wiréhns (V) yrkande. Ordföranden finner att kommunstyrelsen anser att 

motionen är besvarad. 
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Ks § 12  Ks2015/0270 820 

 Ks2015/0338 820 

 

 

Svar på motioner om att bygga en skejtpark i Ljungby 
centrum 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige anser båda motionerna 

besvarade. 

 

Sammanfattning av ärendet 
I en motion daterad den 23 augusti 2015 föreslår Tryggve Svensson (V) att 

det byggs en skatepark i Ljungby centrum. Enligt motionären är det många 

ungdomar som önskar en skatepark i vår kommun, dessutom har det funnits 

medborgarförslag, men inget har hänt. Motionären tillägger att våra 

ungdomar måste ha något kul att göra och dessutom kan det bli en 

träffpunk för ungdomar. 

 

Även Melena Jönsson (SD) har lämnat in en motion den 22 oktober 2015 

där hon yrkar att kommunen bygger en skatepark i Ljungby. 

 

Kultur- och fritidsförvaltningen skriver i ett tjänsteyttrande att de har träffat 

Ljungby skateboardförening och diskuterat var i Ljungby det kan vara 

lämpligt att anlägga en skatepark. Det ska vara en central plats men 

samtidigt en plats där störningsmomentet för boende blir så liten som 

möjligt. Någonstans i kvarteret Fritiden anser både föreningen och 

förvaltningen kan vara en passande placering för en skatepark. En 

skatepark är för alla åldrar och är bra för folkhälsan. 

 

En skatepark på 1 200 kvadratmeter kostar cirka 6 miljoner kronor, 

beroende på hur många hinder som finns på anläggningen. Prisuppgiften 

har tagits fram av en entreprenör som det senaste året byggt tre skateparker. 

 

Kultur- och fritidsnämnden föreslår kommunstyrelsen att äska pengar av 

kommunfullmäktige till en skatepark i budget 2017. 

Därmed anser kultur- och fritidsnämnden att motionen är besvarad. 

 

Beslutsunderlag 
Kultur- och fritidsnämndens yttrande 2015-12-14. 
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Ks § 13  Ks2015/0428 040   

 

 

Aktualisering av policy och verksamhetsplan för 
kommunens finansverksamhet 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar att policyn för 

kommunens finansverksamhet ska fortsätta att gälla till och med 2019-12-

31. 

 

Kommunstyrelsen beslutar att verksamhetsplan för kommunens 

finansverksamhet ska fortsätta att gälla till och med 2019-12-31. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Ljungby kommun har en policy för kommunens finansverksamhet samt en 

verksamhetsplan för kommunens finansverksamhet som skulle revideras 

senast 2015-12-31. Kommunledningsförvaltningen har gått igenom 

dokumenten och inte funnit någon anledning att ändra i dem. De föreslår 

därför att kommunfullmäktige beslutar att policyn för kommunens 

finansverksamhet ska fortsätta att gälla till och med 2019-12-31 och att 

kommunstyrelsen beslutar att verksamhetsplan för kommunens 

finansverksamhet ska fortsätta att gälla till och med 2019-12-31. 

 

Beslutsunderlag 
Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse 2015-12-11. 
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Ks § 14  Ks2015/0419 040   

 

 

Ram för nyupplåning 2016 samt omsättning av lån 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar att 

kommunstyrelsen under 2016 har rätt att nyupplåna, det vill säga, öka 

kommunens skulder under 2016, med totalt 100 000 000 kr. 

 

Kommunstyrelsen föreslår också att kommunfullmäktige beslutar, att 

kommunstyrelsen under år 2016 har rätt att omsätta lån, det vill säga låna 

upp belopp motsvarande belopp på de lån som förfaller till betalning under 

år 2016. 

 

Sammanfattning av ärendet 
I budgeten för 2016 är det beslutat om en investeringsnivå på 149 mkr. 

Därutöver tillkommer överförda investeringar från 2015, vilket beräknas 

ligga på 25 mkr.  Resultatet med tillägg för avskrivningar uppgår till 83 

mkr. Det innebär att det finns ett behov av nyupplåning på 100 mkr för 

2016. 

 

Kommunledningsförvaltningen skriver att kommunfullmäktige utöver 

nyupplåning även måste besluta om att kommunstyrelsen har rätt att 

omsätta befintliga lån. 

 

Arbetsutskottet föreslår att kommunfullmäktige beslutar att 

kommunstyrelsen under 2016 har rätt att nyupplåna, det vill säga, öka 

kommunens skulder under 2016, med totalt 100 000 000 kr. 

 

Utskottet föreslår också att kommunstyrelsen föreslår också att 

kommunfullmäktige beslutar, att kommunstyrelsen under år 2016 har rätt 

att omsätta lån, det vill säga låna upp belopp motsvarande belopp på de lån 

som förfaller till betalning under år 2016. 

 

Beslutsunderlag 
Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse 2015-12-02. 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till beslut 2015-12-15 § 132. 
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Ks § 15  Ks2015/0395 005   

 

 

Antagande av verksamhetsplan för behandling av 
personuppgifter 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att godkänna verksamhetsplan för behandling av 

personuppgifter och att den ska gälla för hela kommunkoncernen. 

 

Sammanfattning av ärendet 
När kommunen behandlar personuppgifter är vi skyldiga att följa 

personuppgiftslagen (PuL). Lagen har till syfte att skydda människor mot 

att deras personliga integritet kränks när personuppgifter behandlas.  

 

Kommunledningsförvaltningen har tagit fram ett förslag till 

verksamhetsplan för behandling av personuppgifter för att beskriva hur 

Ljungby kommun och dess bolag ska arbeta för att följa bestämmelserna i 

lagen och därmed garantera att personuppgifter hanteras på rätt sätt. Till 

verksamhetsplanen kommer det knytas en rutin som tydliggör för de som 

hanterar personuppgifter ute i verksamheten hur de ska hantera uppgifterna 

på rätt sätt. 

 

Arbetsutskottet föreslår att kommunstyrelsen beslutar att godkänna 

verksamhetsplan för behandling av personuppgifter för hela kommunkoncernen. 

 

Arbetsutskottet beslutade den 15 december 2015 att kommunens 

personuppgiftsombud ska återkoppla till kommunstyrelsens arbetsutskott en 

gång per år. 

 

Beslutsunderlag 
Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse 2015-11-17. 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till beslut 2015-12-15 § 125. 

 

Skickas till 
Samtliga nämnder och bolag. 
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Ks § 16  Ks2015/0361 071   

 

 

Revidering av policy för arbetsmiljö 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige antar den reviderade policyn 

för arbetsmiljö och att den ska gälla fram till och med 2019-12-31. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Ett förslag till revidering av policy för arbetsmiljö har tagits fram av 

kommunledningsförvaltningen. Denna policy ska fungera som en vägledning för 

Ljungby kommuns chefer och medarbetare i arbetsmiljöarbete.  

 

Persinal- och arbetsmarknadsutskottet föreslår att kommunfullmäktige antar den 

reviderade policyn för arbetsmiljö, med ändringen att den ska gälla fram till och 

med 2019-12-31. 

 

Beslutsunderlag 
Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse daterad 2015-10-29. 

Kommunledningsförvaltningens förslag till reviderad policy daterad 2015-11-

30. 

Personal- och arbetsmarknadsutskottets förslag till beslut 2015-12-07 § 45. 
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Ks § 17  Ks2015/0392 109   

 

 

Revidering av verksamhetsplan för jämställdhet 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att anta den reviderade verksamhetsplanen för 

jämställdhet. Verksamhetsplanen ska gälla till och med 2019-12-31.  

 

Sammanfattning av ärendet 
Enligt diskrimineringslagen ska myndigheter vart tredje år upprätta en plan för 

kommunens jämställdhetsarbete. Jämställdhetsstrategerna i Ljungby kommun 

har upprättat en ny verksamhetsplan för jämställdhetsintegrering som utgår från 

Ljungby kommuns policy för jämställdhet, den europeiska deklarationen för 

jämställdhet enligt Council of European Municipalities and Regions (CEMR), 

diskrimineringslagen, Sveriges jämställdhetspolitiska mål, Länsstyrelsen samt 

Ljungby kommuns vision. 

 

Den stora förändringen från förra verksamhetsplanen är en mer långsiktig 

förändring av målstyrning.  

 

Personal- och arbetsmarknadsutskottet föreslår att kommunstyrelsen beslutar att 

anta den reviderade verksamhetsplanen för jämställdhet, med ändringen att den 

ska gälla till och med 2019-12-31.  

 

Beslutsunderlag 
Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse daterad 2015-12-07. 

Kommunledningsförvaltningens förslag till reviderad verksamhetsplan daterad 

2015-11-27. 

Personal- och arbetsmarknadsutskottets förslag till beslut 2015-12-07 § 46. 
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Ks § 18  Ks2015/0410 020   

 Ks2015/0409 020 

 

 

Revidering av policy samt antagande av verksamhetsplan 
mot kränkande särbehandling, trakasserier och 
diskriminering 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att anta verksamhetsplanen mot kränkande 

särbehandling, trakasserier och diskriminering, att gälla till och med 2019-12-31 

under förutsättning att kommunfullmäktige antar förslaget till reviderad policy. 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige antar den reviderade policyn 

mot kränkande särbehandling, trakasserier och diskriminering, att gälla till och 

med 2019-12-31. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunledningsförvaltningen har tagit fram förslag till revidering av policy 

samt verksamhetsplan mot kränkande särbehandling, trakasserier och 

diskriminering. Genom verksamhetsplanen får berörda i Ljungby kommun ett 

verktyg i sitt förebyggande arbete mot kränkande särbehandling, trakasserier 

och diskriminering.  

 

Den tidigare policyn och handlingsplanen har separerats, då dessa tidigare 

ingick i samma dokument. Handlingsplanen har blivit en verksamhetsplan enligt 

den nya dokumentstrukturen. 

 

Personal- och arbetsmarknadsutskottet föreslår att kommunstyrelsen beslutar att 

anta verksamhetsplanen mot kränkande särbehandling, trakasserier och 

diskriminering, med ändringen att den ska gälla till och med 2019-12-31. 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige att anta den reviderade 

policyn mot kränkande särbehandling, trakasserier och diskriminering, med 

ändringen att den ska gälla till och med 2019-12-31. 

 

Beslutsunderlag 
Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse daterad 2015-11-25. 

Kommunledningsförvaltningens förslag till ny verksamhetsplan daterad 2015-

11-27. 

Personal- och arbetsmarknadsutskottets förslag till beslut 2015-12-07 § 47-48. 
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Ks § 19  Ks2015/0430 220   

 

Organisation för framtagande av lokalförsörjningsstrategi 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att tillsätta medel till två tjänster för att arbeta med 

lokalförsörjningsstrategin. 

 

Tjänsterna placeras på tekniska förvaltningen, men rapportering sker initialt till 

kommunstyrelsen, därefter till tekniska nämnden.   

  

Finansiering sker initialt via tillfälligt statsbidrag för mottagning av flyktingar. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Ljungby kommun behöver ta fram en övergripande strategi för långsiktig 

lokalförsörjning. Kontinuerliga processer för strategisk lokalförsörjning ska ge 

framförhållning i arbetet med att matcha de kommunala verksamheternas 

ändrade lokalbehov med lokalers funktion och kvalitet på ett rationellt och 

effektivt sätt, med nyckelord som framförhållning och ekonomistyrning. 

 

I samband med tekniska förvaltningens information i frågan beslutade 

kommunstyrelsens arbetsutskott den 17 november 2015 att ge tekniska 

förvaltningen i uppdrag att lämna förslag till organisation med uppgift att ta 

fram en lokalförsörjningsstrategi.  

 

Tekniska förvaltningen har tagit fram en beskrivning av uppdraget med förslag 

till organisation, samt ekonomi och personella resurser. 

 

Arbetsutskottet föreslår att kommunstyrelsen beslutar att tillsätta medel till två 

tjänster för att arbeta med lokalförsörjningsstrategin. 

  

Finansiering sker initialt via tillfälligt statsbidrag för mottagning av flyktingar. 

 

Arbetsutskottet beslutar att ge tekniska förvaltningen i uppdrag att ta fram 

förslag till policy för lokalförsörjning till arbetsutskottets nästa sammanträde. 

 

Beslutsunderlag 
Tekniska förvaltningens tjänsteskrivelse 2015-12-14. 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till beslut 2015-12-15 § 127. 

 

Yrkanden 
Carina Bengtsson (C) yrkar att tjänsterna placeras på tekniska förvaltningen, 

men rapportering sker initialt till kommunstyrelsen, därefter till tekniska 

nämnden.   
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Ks § 20  Ks2015/0179 018   

 

Svar på medborgarförslag om att ta fram paraply med 
Ljungby-motiv 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen tackar för förslaget men konstaterar att det av kostnadsskäl 

inte är genomförbart.  

 

Sammanfattning av ärendet 
En medborgare föreslår att Ljungby kommun tar fram paraplyer med 

Ljungbymotiv enligt en modell från Jönköpings kommun. Paraplyerna ska 

vara till försäljning i till exempel turistbyrån. Motiven kan enligt 

förslagsställaren bestå av Ljungbergmuseet, musik och teaterliv, 

berättarfestival, natur, Åsikten och Ljungby Arena. 

 

Eftersom turistbyrån är den enhet i kommunen som tar fram presentartiklar 

till försäljning har ärendet lämnats till kultur- och fritidsförvaltningen för 

yttrande. 

 

I sitt yttrande skriver kultur- och fritidsförvaltningen att det finns ett stort 

utbud av souvenirer, lokalt konsthantverk och profilartiklar på turistbyrån i 

dag och att de flesta turister köper souvenirer med älgmotiv. Det som 

Ljungbys invånare och även kommunanställda efterfrågar är billiga 

profilartiklar med Ljungbymotiv.  

 

Personalen på Ljungby turistbyrå har varit i kontakt med Jönköpings turistbyrå 

för att undersöka efterfrågan på deras paraply och möjligheten att ta fram en 

liknande produkt i Ljungby. Slutsatsen är att det inte är möjligt för Ljungby 

turistbyrå att köpa in en så stor order som Jönköpings kommun och att priset på 

paraplyet därför skulle bli för högt (Jönköping tar 189 kr) för att det skulle bli en 

attraktiv produkt. 

 

Turistbyrån skriver vidare att ett möjligt alternativ, istället för ett paraply, är en 

tygkasse med Ljungbymotiv. Det är en enklare produktion, miljövänligt och en 

produkt som uppskattas av utländska turister.  

 

Arbetsutskottet föreslår att kommunstyrelsen tackar för förslaget men 

konstaterar att det blir för dyrt.  

 

Beslutsunderlag 
Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse 2015-11-24. 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till beslut 2015-12-15 § 126. 
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Ks § 21  Ks2015/0261 103   

 

 

Svar på motion om allmänpolitiska debatter i 
kommunfullmäktige 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige bifaller motionen och ger 

fullmäktiges presidium i uppdrag att skapa former för hur debatter ska genomföras, 

efter förslag från demokratiberedningen. 
 

Sammanfattning av ärendet 
Anne Karlsson (S), Kerstin Wiréhn (V) och Kjell Jormfeldt (MP) har 

gemensamt lämnat in en motion i vilken de yrkar att allmänpolitiska debatter 

snarast ska inrättas i fullmäktige. Motionärerna skriver bland annat att debatter 

kan väcka allmänhetens intresse för politiken i kommunen och ge en bättre 

bild av partierna även mellan valen. 

Karlsson (S), Wiréhn (V) och Jormfeldt (MP) vill också hålla debatter i 

fullmäktige med olika teman, såsom kommunens ekonomi, sociala frågor, 

omvårdnad och migration. 

Allmänpolitiska debatter hålls i ett flertal kommuner vid ett eller flera tillfällen per 

år. Allmänpolitisk debatt är ett tillfälle för ledamöterna att tala i valfritt ämne. 

Debatter i fullmäktige bör dock handla om lokalpolitiska frågor. Det är inte ovanligt 

att allmänpolitiska debatter hålls i början av året för att debattera vilken riktning 

man vill att kommunen ska gå i. Debatterna kan också syfta till att inleda 

budgetprocessen med inriktning på kommunens mål.  

Kommunledningsförvaltningen föreslår att kommunfullmäktige beslutar att bifalla 

motionen och ger fullmäktiges presidium i uppdrag att skapa former för hur 

debatter ska genomföras. 

Demokratiberedningen föreslår att kommunfullmäktige bifaller motionen och ger 

fullmäktiges presidium i uppdrag att skapa former för hur debatter ska genomföras, 

efter förslag från demokratiberedningen. 

 

Beslutsunderlag 
Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse 2015-11-18. 

Demokratiberedningens förslag till beslut 2015-12-03 § 25. 

 

Yrkanden 
Kerstin Wiréhn (V), Roland Johansson (ALT), Ann-Charlotte Wiresel (M), 

Conny Simonsson (S), Jan Lorentzson (SD), Lars Solling (FP) och Carina 

Bengtsson (C) yrkar bifall till motionen. 
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Ks § 22  Ks2015/0289 050   

 

 

Revidering av upphandlingspolicyn 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar att fastställa den 

föreslagna revideringen av upphandlingspolicyn, utan krav på kollektivavtal. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunstyrelsen föreslog den 16 september 2014 att kommunfullmäktige 

skulle anta förslaget till revidering av upphandlingspolicyn. 

Kommunledningsförvaltningens förslag till revidering bestod av en höjning av 

gränsen för direktupphandling, med anledning av att gränsvärdet för 

direktupphandling enligt lagen om offentlig upphandling höjdes den 1 juli 2014 

från 505 800 kronor till 939 342 kronor.  

Vid kommunfullmäktiges behandling av ärendet den 29 september 2014 yrkade 

en ledamot på återremiss av ärendet för att arbeta in krav på kollektivavtal i 

policyn. Då det endast krävs en tredjedels majoritet av ledamöterna för att få 

genom ett återremissyrkande i kommunfullmäktige (första gången), vann detta 

yrkande gehör. 

Fullmäktiges beslut om återremiss innebär enligt kommunledningsförvaltningen 

att en förändring av den föreslagna upphandlingspolicyn ska ske trots att en 

majoritet av kommunfullmäktiges ledamöter sannolikt har en annan uppfattning. 

Därför har kommunledningsförvaltningen lagt till kravet på kollektivavtal i den 

föreslagna revideringen av upphandlingspolicyn och överlämnar den för beslut. 

Arbetsutskottet föreslår att kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige 

beslutar att fastställa den föreslagna upphandlingspolicyn utan krav på 

kollektivavtal. 

 

Beslutsunderlag 
Kommunfullmäktiges beslut om återremiss 2014-09-29. 

Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse 2015-12-04. 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till beslut 2015-12-15 § 133. 

 

Yrkanden 
Kerstin Wiréhn (V) och Conny Simonsson (S) yrkar att kollektivavtal eller 

kollektivavtalsliknande villkor där så är tillämpligt, ska skrivas in i 

upphandlingspolicyn. 

 

Carina Bengtsson (C), Jan Lorentzson (SD), Roland Johansson (ALT) och 

Christer Henriksson (KD) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag att 
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kommunfullmäktige fastställer den föreslagna upphandlingspolicyn utan krav på 

kollektivavtal. 

 

Beslutsordning 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt Kerstin Wiréhns (V) 

med flera yrkande eller enligt arbetsutskottets förslag och finner att 

kommunstyrelsen beslutar enligt arbetsutskottets förslag till beslut. 
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Ks § 23  Ks2015/0070 020   

 

 

Svar på motion om strategi för personer med särskilda 
behov på arbetsmarknaden 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar att motionen är 

besvarad med hänvisning till att det inom strukturen för arbetsmarknadsenheten 

redan finns ett arbetssätt för att hantera detta. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Emma Johansson (S) och Anne Karlsson (S) lämnade den 23 februari 2015 in en 

motion om strategi för personer med särskilda behov på arbetsmarknaden.  

 

Kommunledningsförvaltningen skriver att kommunen har en 

arbetsmarknadsenhet som arbetar på kommunstyrelsens uppdrag med 

arbetsmarknadspolitiska insatser och sommarjobb till gymnasieungdomar. 

Enheten vänder sig till alla arbetssökande, men i första hand till dem som har 

svårast att komma in på arbetsmarknaden oavsett skäl. Insatserna inom området 

syftar till att förbättra möjligheten till sysselsättning genom att erbjuda olika 

typer av insatser. Den enskildes förutsättningar ska sättas i fokus och utgöra 

grunden för de åtgärder som beslutas. 

 

Samverkan med andra aktörer, som Arbetsförmedlingen, Försäkringskassan, det 

lokala näringslivet, Region Kronoberg med flera, är en viktig del av 

arbetsmarknadsenhetens verksamhet. Detta för att flera av de personer som står 

långt från arbetsmarknaden har behov av kontakt med flera av aktörerna för att 

hantera sin vardag. För personer med någon typ av funktionshinder finns flera 

olika möjligheter till stöd för att komma i arbete. Det kan vara stöd i form av 

lönebidrag, utvecklingsanställning eller trygghetsanställning.  

 

Ljungby kommun har sedan maj 2014 ett avtal med Svenska Migrationscentret 

där kommunen medfinansierar 20 heltidsanställningar med 70 tkr/anställning. 

Verksamheten vänder sig bland annat till den målgrupp som motionen avser. 

Vidare arbetar Socialförvaltningen, Ljungby kommun, med att se över 

möjligheterna med ett gemensamt samordningsförbund (PINSAM) tillsammans 

med Markaryd och Älmhult. Samordningsförbundet syftar bland annat till att 

stödja de medborgare som på grund av olika funktionsnedsättningar står långt 

från sysselsättning. 

 

Kommunfullmäktige har också i budgeten för 2016 beslutat att ge uppdrag till 

socialnämnden och tekniska nämnden att tillsammans med personal- och 
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arbetsmarknadsutskottet införa Återbruket på Bredemad som en 

arbetsmarknadsåtgärd. 

 

Personal- och arbetsmarknadsutskottet föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

att motionen är besvarad med hänvisning till att det inom strukturen för 

arbetsmarknadsenheten redan finns ett arbetssätt för att hantera detta. 

 

Beslutsunderlag 
Kommunledningsförvaltningens och socialförvaltningens tjänsteskrivelse 2015-

11-27. 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till beslut 2015-12-15 § 129. 
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Ks § 24      

 

 

Informationsärenden 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen noterar informationen. 

 

Sammanfattning av ärendet 
1. Destination Småland. 

2. Intern kontroll – förutsättningar för ekonomisk planering. 

3. Rapportering av arbetet med revidering av bostadsförsörjningsplan. 

4. Kommunstyrelsen informerar. 

5. Nytt om näringslivet. 

6. Nytt från Region Kronoberg. 
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Ks § 25      

 

 

Redovisning av delegationsbeslut 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen godkänner redovisningen av delegationsbeslut i akt nr 

Ks2015/0418.002. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunledningsförvaltningen redovisar i akt nr Ks2015/0418.002. 

delegationsbeslut fattade av kommunledningsförvaltningen under november 

månad 2015, i enlighet med kommunstyrelsens delegeringsordning fastställd av 

kommunstyrelsen 2015-01-03 § 9.
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Ks § 26      

 

 

Redovisning av meddelanden 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen godkänner redovisningen av meddelanden. 

 

Sammanfattning av ärendet 
1. Årsredovisning för Brottsförebyggande rådet 2015. 

2. Sveriges Kommuner och Landstings öppna jämförelser av energi och 

klimat 2015 – Byggnader och transporter i kommuner och landsting, 

2015-12-16. 

3. Protokoll från Ljungbybostäder AB 2015-12-16. 

4. Protokoll från styrelsen för Ljungby Energinät AB 2015-11-02. 

5. Protokoll från styrelsen för Ljungby Energi AB 2015-11-02. 

6. Protokoll från gemensamma nämnden 2015-12-07. 

7. Skrivelse från Scanergy om vindkraft i Ljungby 2016-01-04. 

8. Beslut från Sida om bidrag till förstudie med kommun i Mocambique. 

 

 

 


